
Πήγαινε από τα πολλά στο ένα .

οι ναύτες               ο    ναύτης

οι τραγουδιστές          ο   τραγουδιστής

οι  νικητές               ο   νικητής

οι προπονητές            ο   προπονητής

οι ράφτες                    ο   ράφτης

οι ζαχαροπλάστες       ο   ζαχαροπλάστης

οι κολυμβητές             ο   κολυμβητής

3. Συμπλήρωσε την κατάληξη που λείπει και βάλε τόνο όπου χρειάζεται.

Ένας μαύρος  ποντικός  ήθελε να  γίνει  ναυτικός ,  
καπετάνιος  τρομερός .

Ήρθε κι ο φίλος  του ο γορίλας ο γυμναστής  που μεράκι 
είχε να γίνει πειρατής .

Έφτασε και ο σκίουρος  ο μικρός,  που  ήταν 
ποδοσφαιριστής  καλός .

Δύο  μαύροι  ποντικοί  ήθελαν να  γίνουν  ναυτικοί ,  
καπετάνιοι τρομεροί .

Ήρθαν κι οι φίλοι  τους  οι γορίλες  οι γυμναστές  που 
μεράκι είχαν να γίνουν πειρατές .

Έφτασαν και οι σκίουροι  οι μικροί, που ήταν 
ποδοσφαιριστές   καλοί .



4. Συμπλήρωσε με το σωστό:  τον   ή   των

                         

           

Παίζω με τον αδερφό μου.

Ο Δημήτρης φουσκώνει τις ρόδες των ποδηλάτων μας.

Το φτερούγισμα των χελιδονιών σκίζει τον αέρα.
 
Οι γεωργοί μαζεύουν τον καρπό  των δέντρων.

Η δουλειά των ναυτικών είναι δύσκολη.

Ο παππούς μου κάθε μέρα ακούει στις ειδήσεις τον καιρό.


